
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 711
Ved en eventuel aktuel forlængelse af den nuværende frist for indberetning af lønkom
pensation, vil dette ske på et tidspunkt, hvor vi ikke kan være sikre på, om systemerne 
hos Erhvervsstyrelsen fungerer optimalt, og dermed om det er realistisk for virksomheder
ne at foretage indberetning inden for de nye frister. Vil ministeren kunne garantere, at 
der ikke vil være virksomheder, der lider et tab på grund af for sen indberetning, som 
følge af forhold der primært kan tilskrives Erhvervsstyrelsen, og vil der i forbindelse med 
vurderingen af den nødvendige tid til at foretage indberetning også blive taget højde for, 
at virksomhederne har andre driftsopgaver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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